
 انًعهىياخ انشخصيح:

 فٍصم سؼىد وجٍه فاخىري الاضى:

 99119 ريس تريذي: 9691 ص.ب. :

 انرٌاض -انًًهكح انؼرتٍح انسؼىدٌح 

 66666 9 1661664هاتف: 

 66666 9 1661664فاكص:

 66666 666164115 جىال:

 انثريذ الإنكتروني:

ffakhouri@ksu.edu.sa 

f.fakhouri25@gmail.com 

 انًىقع:

http://fac.ksu.sa/ffakhouri 

 المؤهلات العلمية:

  اجهسج  –تطثٍقٍح، تخصص تقٍُح طثٍح حٍىٌح كهٍح انؼهىو انطثٍح ان –حايم شهادج انثكانىرٌىش يٍ جايؼح انًهك سؼىد 

 
 الخبرات الوظيفية:

  ًػهى يهنذش صيانح اجهسج طثيح تىظٍفحجنرال إنيكتريك انطيف نهخذياخ انطثيح  شركححاصم ػهى تذرٌة سُح الايتٍاز ف

 انرٌاض. -فً انًًهكح انؼرتٍح انسؼىدٌح و 4694/  4/  9انى و4699/  4/  94يٍ  انرنين انًغناطيطيجهاز 

  4/  1يٍ  يهنذش صيانح اجهسج طثيحنلاجهسج انطثٍح تىظٍفح  تشركحجنرال إنيكتريك انطيف نهخذياخ انطثيحانؼًم  /

 انرٌاض. -انًًهكح انؼرتٍح انسؼىدٌح  فًو  4696/  6/  46انى  و 4696

  ضيًنسانؼًم تشركح (SIEMENS)  انًًهكح  فًو 4666/  6/  4ى ان و 4666/  4/  1يٍ  كًهنذش صيانحنلاجهسج انطثٍح

 انرٌاض. -انؼرتٍح انسؼىدٌح 

  فً انًًهكح انؼرتٍح انسؼىدٌح و 4664/  5/  16إنى  و 4664/  6/  46يٍ  جايعح انيًايحفً  كًطاعذ إداريانؼًم- 

 انرٌاض.

  فً انًًهكح انؼرتٍح  و 4666/  4/  19إنى  و 4666/  6/  91يٍ  شركح انعسيسيح تنذج انًتحذجفً كًطاعذ إداريانؼًم

 .انرٌاض -انسؼىدٌح 
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 العروض التقديمية والمنشورات:

 ( ٌتقذٌى ػرض تؼُىاGeneration of 3D Model to Guide and Monitor GBM Treatment Using 
Developed Nano Particles( فً يؤتًر )Towards Safer Neurosurgeryًيستشفى انًهك فٍصم  ( ف

 و.4699/  6/  46انرٌاض فً  -فُذق انًارٌىخ  –الاتحاث انتخصصً ويركس 

 ( ٌتقذٌى ػرض تؼُىاGeneration of 3D Model to Guide and Monitor GBM Treatment Using 
Developed Nano Particles فً نقاء انتؼهٍى انطثً انًستًر الاسثىػً نًركس ػهىو الاػصاب تًذٌُح انًهك فهذ )

 .و4699/  1/  91 انطثٍح فً انرٌاض فً

 ( ٌتقذٌى ػرض تؼُىاDevelopment of Micro/Nano Tools for Tumor Treatment فً كهٍح انؼهىو انطثٍح )

 .و4699/  4/  94انتطثٍقٍح تجايؼح انًهك سؼىد تانرٌاض فً

 

 الدورات التدريبية والتعليمية والمؤتمرات والندوات:

 ( انًشاركح وحضىر يؤتًرTowards Safer Neurosurgery ٍي )فً انرٌاض و4699/  6/  46 – 41.  

  حضىر يؤتًر(TEDx Riyadh)  ًفً انرٌاض.و 4699/  6/  9ف 

  حضىر يؤتًر(TEDx NAJD)  ًفً انرٌاض.و 4699/  1/  1ف 

  حضىر يؤتًر(TEDx KFUPM)  ًفً انظهراٌ.و 4699/  9/  9ف 

  حضىر يؤتًر(TEDx Arabia)  ًفً جذج.و 4696/  94/  4ف 

  و4696/  96/  46فً )تقنيح اننانى وتطثيقاتها( يركس الاتتكاراخ تؼُىاٌ  –حضىر يحاضرج تجايؼح انًهك سؼىد. 

  و 4696/  4/  9انى  و 4696/  1/  9تئدارج انًؼذاخ انطثٍح يٍ  –دورج تذرٌثٍح تًذٌُح انًهك فهذ انطثٍح. 

   6تجايؼاااااح انًهاااااك ساااااؼىد تاااااذورج تؼُاااااىاٌ تُااااااء  اااااادج انًساااااتقثم نًاااااذجيهتقىىىىىة قىىىىىادج انًطىىىىىتقثم انًشااااااركح تثرَااااااي 

 .و 4696/  6/  91ساػاخ تذرٌثٍح نهًذرب د. طارق سىٌذاٌ فً

   تجايؼاااااح انًهاااااك ساااااؼىد تاااااذورج تؼُاااااىاٌ انقٍاااااادج انفااااارق انااااا ي ٌصاااااُغ يهتقىىىىىة قىىىىىادج انًطىىىىىتقثم انًشااااااركح تثرَااااااي

 .و4696/  6/  94ب د.رشاد فقٍها فً ساػاخ تذرٌثٍح نهًذر 6انفرق نًذج 

  انًشاركح وحضىر دورج(ILFEN( )International license For Entrepreneurship) انذونيحنريادج  انرخصح

 .و 4696/  1/  41انى و 4696/  4/ 44ساػح تذرٌثٍح يٍ  966تىا غ  الاعًال

  سااااااااػح تذرٌثٍاااااااح ياااااااٍ  ثااااااام انهٍ اااااااح انساااااااؼىدٌح  94وانًؼتًاااااااذ تااااااا   يىىىىىىىىو انًهنىىىىىىىح انطثىىىىىىىي انراتىىىىىىىعحضاااااااىر

 و.4696/  4/  46 – 41نهتخصصاخ انصحٍح يٍ 

  و 4666/  6/  19انى  و 4666/  1/  5تئدارج انًؼذاخ انطثٍح يٍ  –دورج تذرٌثٍح تًذٌُح انًهك فهذ انطثٍح. 

  و 4666/  1/  91فً  ضعىد()تحذيذ الاحتياجاخ انًهاريح نطلاب جايعح انًهك حضىر ورشح ػًم. 

  ٌو 4666/  1/  46فً  )انطة تين انشرع وانشعىرج(حضىر َذوج تؼُىا 

  ٍضًٍ فؼانٍاخ انًؤتًر انؼهًً الا هًًٍ  و 4666/  5/  16 – 46انًشاركح فً فؼانٍاخ انثرَاي  الاحرائً فً انقٍادج ي

 نهًىهثح.

  ٍساػاخ ٌىيٍا. 6فً كهٍح انتقٍُح فً يجال الإنكتروٍَاخ نًذج  و 4666/ 4/  19إنى  و 4666/  6/  46دورج تذرٌثٍح ي 

 ( انحصىل ػهى شهادجICDL ًفً انحاسة اَنً ف )و 4666/  5/  96. 

 

 

 النشاطات:
  انًشاااااااركح تثرَاااااااي  تطااااااىػً نخذيااااااح انًجتًااااااغ يقاااااااو يااااااٍ  ثاااااام انُااااااذوج انؼانًٍااااااح نهشااااااثاب الاساااااالايً )انهجُااااااح

 ساػاخ يٍ انؼًم انتطىػً. 6تىا غ  و 4699/  1/  49انطثٍح( فً 

  انًشاااااااركح تثرَاااااااي  تطااااااىػً نخذيااااااح انًجتًااااااغ يقاااااااو يااااااٍ  ثاااااام انُااااااذوج انؼانًٍااااااح نهشااااااثاب الاساااااالايً )انهجُااااااح

 تىا غ ساػتاٌ يٍ انؼًم انتطىػً. و 4696/  1/  4انطثٍح( فً 

 لاساااااالايً )انهجُااااااح انًشاااااااركح تثرَاااااااي  تطااااااىػً نخذيااااااح انًجتًااااااغ يقاااااااو يااااااٍ  ثاااااام انُااااااذوج انؼانًٍااااااح نهشااااااثاب ا

 ساػاخ ػًم تطىػً. 5تىا غ  و 4696/  1/  46- 41انطثٍح( يٍ 

 ( انًشاركح فً يخٍى انفًٍاFIMA)  ٌانتطىع وطلاب انكهياخ انصحيح(انذونً انحادي ػشر نطلاب انكهٍاخ انصحٍح تؼُىا( 

 و4666/  4/  16 – 46تًانٍسٌا يٍ 



  ً4666/  1/  96انًشاركح تثرَاي  تطىػً نخذيح انًجتًغ يقاو يٍ  ثم انُذوج انؼانًٍح نهشثاب الاسلايً )انهجُح انطثٍح( ف 

 ساػاخ ػًم تطىػً. 1تىا غ و

  ً4666/  9/  5انًشاركح تثرَاي  تطىػً نخذيح انًجتًغ يقاو يٍ  ثم انُذوج انؼانًٍح نهشثاب الاسلايً )انهجُح انطثٍح( ف 

 ساػاخ ػًم تطىػً. 1تىا غ و

  ً91انًقايح ضًٍ فؼانٍاخ وزارج انخقافح والاػلاو فً انرٌاض يٍ  )ورشح انفن انتشكيهي نهشثاب(انحضىر وانًشاركح ف – 

 .و 4665/  6/  95

 ( انًشاركح فً يخٍى انفًٍاFIMA)  ٌانتخصصاخ )الايتياز وانتًيس نًًتهن انذونً انؼاشر نطلاب انكهٍاخ انصحٍح تؼُىا

 و. 4665/  4/  41 – 96تئَذوٍَسٍا يٍ  انصحيح انطثيح(

 ( انًشاركح فً يخٍى انفًٍاFIMAانذون )ً  ٍو 4664/  4/  16 – 46انتاسغ نطلاب انكهٍاخ انصحٍح تئَذوٍَسٍا ي. 

  وحتى اٌَ. و 4664ػضى فً انهجُح انطثٍح تانُذوج انؼانًٍح نهشثاب الاسلايً يُ  ػاو 

  و 4666 –4666ػضى فً يؤسسح انًهك ػثذانؼسٌس ورجانه نرػاٌح انًىهىتٍٍ يٍ ػاو. 

 
 المعارض:

 انرٌاض(. –)انًًهكح انؼرتٍح انسؼىدٌح  4694 انًعرض وانًؤتًر انذوني نهتعهيى انعاني 

 انرٌاض(. –)انًًهكح انؼرتٍح انسؼىدٌح  4699 انًعرض وانًؤتًر انذوني نهتعهيى انعاني 

  انرٌاض(. –)انًًهكح انؼرتٍح انسؼىدٌح  –انًهتقى انؼهًً انراتغ نلاجهسج انطثٍح  – 0202انرعايح انطثيح انطعىدي يؼرض 

  0202جايتكصيؼرض (GITEX 2010)  انرٌاض(. –)انًًهكح انؼرتٍح انسؼىدٌح 

  0222ييذيكايؼرض (MEDICA 2009)  دوسىنذورف(. –)أنًاٍَا 

  0222جايتكص يؼرض(GITEX 2009)  انرٌاض(. –)انًًهكح انؼرتٍح انسؼىدٌح 

  انرٌاض(. –)انًًهكح انؼرتٍح انسؼىدٌح  –انًهتقى انؼهًً انخانج نلاجهسج انطثٍح  – 0222انرعايح انطثيح انطعىدي يؼرض 

  انرٌاض(. –)انًًهكح انؼرتٍح انسؼىدٌح  0222إتتكاريؼرض 

  انرٌاض(. –رتٍح انسؼىدٌح )انًًهكح انؼ 0222انًعرض انطثي انذوني الاول 

 
 اللغات: 
 .)انهغح الاو( انهغح انعرتيح

 .)جٍذ جذاً( انهغح الانجهيسيح

 
 المهارات:

 .اجادج استخذاو انحاسة اَنً تشكم يًتاز 

 .اجادج استخذاو الادواخ وانًؼذاخ 

 .الاتذاع فً تحهٍم وحم انًشكلاخ 

 ( يتذرب ػهى انقٍاو تالاسؼافاخ الاونٍحBLS )( والاَؼاش انقهثً انرئىيCPR.) 

 ( ًاجادج استخذاو ترَاي  انحاسة اَنMATLAB.)  

 ( ًاجادج استخادو ترَاي  انحاسة اَن.(SOLID WORKS 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Personal Information 

Name: Faisal Saud Wajih Fakhouri 

P.O. Box: 1913, Riyadh 11441 

Kingdom of Saudi Arabia 

Office: 00966 1 4693667 

Fax: 00966 1 4693552 

Mobile: 00966 555407448 

e-mail: 
ffakhouri@ksu.edu.sa 

f.fakhouri25@gmail.com 

Website: 
http://fac.ksu.edu.sa/ffakhouri 

 

EDUCATIONAL QUALIFICATIONS: 

 2011 Bachelor’s Degree from King Saud University - College of Applied Medical Sciences 

in the field of Biomedical Technology – Instruments with an “Excellent” Grade and a 

GPA of (4.62 out of 5.00) with the Second Class Honor. 

2006 High School Excellent Degree (%97.86) with Honor List with Multi Trophies, 

Certificates, and Appreciation letters (AL Tarbiyah Al-Namouthajiyah Schools - 

Riyadh). 

 

JOB EXPERIANCES: 
2011 Internship year training in General Electric Elseif Medical Services Company from 

February 2011 till February 2012 as a Field Service Engineer on MRI Modality. 

2010 On-job training course in General Electric Elseif Medical Services Company Medical 

Equipment Maintenance Department as a Field Service Engineer from July 2010 – Sep. 2010 

(summer job) KSA-Riyadh.  

2009 On-job training course in (SIEMENS Company) Medical Equipment Maintenance 

Department as a Service Engineer from July 2009 – Sep. 2009 (summer job) KSA-Riyadh.  

2007 On-job training course in (Al Yamamah College) as an Admin. Assistant from June 

2007   Aug. 2007 (summer job) KSA-Riyadh. 

2006 On-job training Introduction to Human Resources course in (Hyper Panda) as an 

Admin. Assistant from June 2006 - Aug. 2006 (summer job) KSA-Riyadh.  

 

PRESENTATIONS & PUBLICATIONS: 
2011 Preformed a presentation on (Generation of 3D Model to Guide and Monitor GBM 

Treatment Using Developed Nano Particles) at Towards Safer Neurosurgery Symposium 

– King Faisal Specialist Hospital and Research Center – Marriott Hotel – Riyadh in 26 / 5 / 

2011. 

2011 Performed a presentation on (Generation of 3D Model to Guide and Monitor GBM 

Treatment Using Developed Nano Particles) at Neuroscience Center weekly CME meeting – 

King Fahad Medical City – Riyadh – in 14 / 3 / 2011. 

2011 Performed a presentation on (Development of Micro/Nano Tools for Tumor 

Treatment) at College of Applied Medical Science – King Saud University – Riyadh – in 12 / 

2 / 2011. 
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TRAINING COURSES, SEMINARS, AND FORUMS: 
2011 Attendance of (Towards Safer Neurosurgery) Symposium from 24 – 26 / 5 / 2011. 

2011 Attendance of (TEDx Riyadh) in 1/5/2011 held in Riyadh 

2011 Attendance of (TEDx NAJD) in 3/3/2011 held in Riyadh. 

2011 Attendance of (TEDx KFUPM) in 1/1/2011 held in Dhahran. 

2010 Attendance of (TEDx Arabia) in 2/12/2010 held in Jeddah. 

2010 Attendance of (Nano Technology Applications) Lecture on behalf of King Saud 

university-Innovation Center in 26 / 10 / 2010. 

2010 Training in (King Fahd Medical City _ Bio-Medical Department) from 1 / 3 / 2010 

until 1 / 7 /2010.  

2010 Attendance of (Building Future Leaders) seminar on behalf of King Saud University 

presented by Dr. Tarek Swedan certified trainer in 13 / 5 / 2010.  

2010 Attendance of (Leadership is the Difference Which Make a Difference) seminar on 

behalf of King Saud University presented by Dr. Rashad Fakiha certified trainer in 12 / 5 / 

2010.  

2010 Attendance of (ILFEN) International License For Entrepreneurship training course and 

completing 100 hours of training from 27/ 2 / 2010 to 24 / 3 / 2010.  

2010 Attendance of 4thMedical Career Day which is awarded (17 CME hours) by The Saudi 

Council for Health Specialties from 24 – 25/ 2 / 2010.  

2009 Training in (King Fahd Medical City _ Bio-Medical Department) from 8 / 3 / 2009 

until 31 / 6 /2009.  

2009 Attendance and Participation in (Determining Needing Skills for King Saud University 

Students) in 14 / 4 / 2009.  

2009 Attendance of (The Medicine between Religion and Magic) seminar in 26 / 3 / 2009.  

2006 Participation in (Leadership Conference) from 26 – 30 / 08 / 2006.  

2005 Training at Technical College (Riyadh-K.S.A) in Electronics for 6 hours daily from 25 / 

06 / 2005 to 21 / 07 / 2005.  

2005 International Computer Driving License (ICDL, Riyadh-K.S.A) in 10 / 08 / 2005.  

 

ACTIVITIES: 

2011 Participation in community service program on behalf of World Assembly of Muslim 

Youth (WAMY) in 21 / 4 / 2011 for 5 hours of volunteering work.  

2010 Participation in community service program on behalf of World Assembly of Muslim 

Youth (WAMY) in 7 / 4 / 2010 for 2 hours of volunteering work.  

2010 Participation in community service program on behalf of World Assembly of Muslim 

Youth (WAMY) from 24-25 / 3 / 2010 for 8 hours of volunteering work.  

2009 Attendance and Participation in (11
th

 FIMA International Camp for Medical Students) 

with a theme of (Medical Student and Volunteerism) in Malaysia from 25 – 30 / 07 / 2009.  

2009 Participation in community service program on behalf of World Assembly of Muslim 

Youth (WAMY) in 15 / 4 / 2009 for 3 hours of volunteering work.  

2009 Participation in community service program on behalf of World Assembly of Muslim 

Youth (WAMY) in 8 / 1 / 2009 for 4 hours of volunteering work.  

2008 Attendance and Participation in (Plastic Art Workshop) in Riyadh from 13 – 18 / 09 / 

2008.  



2008 Attendance and Participation in (10
th

 FIMA International Camp for Medical Students) 

with a theme of (Excellence and Distinction for Medical Health Professional) in Indonesia 

from 19 – 24 / 07 / 2008.  

2007 Attendance and Participation in (9
th

 FIMA International Camp for Medical Students) 

in Indonesia from 26 – 30 / 07 / 2007.  

2007 Member of World Assembly of Muslim Youth (WAMY) until now.  

2005 Member of King Abdulaziz & his Companions Foundation for the Gifted (K.S.A) 

from 2005 to 2006.  

 

ATTENDED EXHIBITIONS: 
International Exhibition and Conference on Higher Education 2012 (KSA-Riyadh).  

International Exhibition and Conference on Higher Education 2011 (KSA-Riyadh).  

Saudi Medicare 2010– The 4
th

 Medical Devices Scientific Forum – (KSA-Riyadh).  

GITEX 2010 (KSA-Riyadh).  

MEDICA 2009 (Germany-Dusseldorf).  

GITEX 2009 (KSA-Riyadh).  

Saudi Medicare 2009 - The 3
rd

 Medical Devices Scientific Forum - (KSA-Riyadh).  

Ibtikar 2008 (KSA-Riyadh).  

Saudi Health 2007(KSA-Riyadh). 

 

LANGUAGES: 
Arabic– Mother Tongue  

English– Proficiency in speaking, reading and writing. 

 

SKILLS: 
 Excellent computer knowledge in both software & hardware. 

 Excellent in using mechanical & electrical hard ware and tools. 

 Creativity in analyzing and solving problems. 

 Trained on BLS (Basic Life Support) including CPR (Cardio Pulmonary Resuscitation). 

 Can use MATLAB computer software. 

 Can use SOLID WORKS computer software. 
 


